

Naboutvalget, F-feltet, 3. Oktober 2018

875/510F  
K: HHK  
LP

**Referat naboutvalget, F-feltet, Risvollan Borettslag**

**Dato: 03.10.2018**

**Tilstede: Andreas Nordbø, Olav Reppen Breivik, Vala Egilsdottir Murdin og Sunniva Hansen**

**Referent: Olav Reppen Breivik**

Styret  
NU

| Sak nr. | Saker   |
|---------|---|
| 2018-20 | Sunniva slutter da hun skal flytte.   |
| 2018-21 | <p>KU referat fra forberedelse mellom KU og styret. Ingen i NU kunne delta på dette fellesmøtet.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Trafikksikkerhet. Vi må komme med tilbakemelding på evt tiltak vi ønsker.<ul style="list-style-type: none"><li>- Skilting</li><li>- Bom må fikses</li><li>- Mye store steiner i veibanen på Utleirveien</li></ul></li><li>- Forespørsel om reglement rundt dronebruk</li><li>- Diskusjon om generalforsamling</li><li>- Ønsker innkjøpsavtale med gartneri, helst Leira</li><li>- Skryt av gressklippingen i sommer, men det blir ikke gjort noe annet.</li><li>- Kattehold. Ønsker å bytte reglementet med realistiske regler.<ul style="list-style-type: none"><li>- Alle katter må chippes og registreres med borettslaget</li><li>- Alle katter må steriliseres og det må dokumenteres med borettslaget</li></ul></li><li>- Det er observert en økende grad av brunsnegler<ul style="list-style-type: none"><li>- Ønsker at planteskolen undersøker hvor de kommer fra og fjerner kilden</li></ul></li><li>- Nytt kundebehandlingssystem er tatt i bruk</li><li>- Naboer flytter pga kommunale boliger hvor det er mye problemer uten at det er mulig å få bot på problemet.</li></ul> |

|         |  |
|---------|--|
|         | <p>- Parkering. Våre tilbakemeldinger:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det er alltid ledig parkeringsplass på feltet. Også til gjester.</li> <li>- Ønsker ikke strengere bøtelegging og lignende på feltet</li> <li>- Naboutvalget er veldig positiv til hvordan situasjonen er i dag.</li> </ul> |
| 2018-22 | <p>Halloween planlegges på neste møte</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Onsdag 31 oktober</li> <li>- Gjør det samme som i fjor</li> </ul>   |
| 2018-23 | <p>Ønske om informasjon om hvordan saker meldes til NU i F-Inform. Dette skal stå på både F-Inform og facebookgruppen per nå.</p>  |
| 2018-24 | <p>Neste møte torsdag 18 oktober klokken 20:00</p>   |
|         |  |
|         |  |